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Saksnr Sakstittel Lukket

Referatsaker:

Politiske saker:

PS 2/16 Høring - endring av kommunale næringsfond

PS 3/16 ***** ***** ***** X

Orienteringssaker:



PS 2/16 Høring - endring av kommunale næringsfond

Rådmannens innstilling:

Det vises til ovenstående utredning.

Osen kommune ber om at den eksisterende ordningen videreføres uendret.

Saksprotokoll i Osen formannskap - 17.02.2016
Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Det vises til utredning.

Osen kommune ber om at den eksisterende ordningen videreføres uendret.

Utredning:
Osen kommune har satset strategisk på støtte til fiskeri og landbruk. Det har vært en 
stor suksess og vi har klart å opprettholde fiskerinæringen på et godt nivå, samt vi har 
klart å tiltrekke/fastholde ungdom innen fiskeryrket – næringsfondet har vært en 
uvurderlig støtte i så måte. 

Innen landbruket har næringsfondet gitt støtte ifm etablering av storfjøs, nydyrking av 
areal og oppkjøp av melkekvoter, slik at man har fått til store enheter med solid 
økonomi – dette er en ønsket utvikling fra politisk side og næringsfondet har vært sterkt 
inne her også.

Vi ser en stor risiko for å bli oversett som en liten kommune i en stor region. Vi skal her 
nevne noen konkrete saker som vi har planlagt å bruke næringsfondet til i 2016:

 Osen har ingen elektriker – vi ønsker å legge til rette for at en elektriker kan 
etablere seg i kommunen til fordel for både private og næringsliv

 Osen har ingen rørlegger – vi ønsker å legge til rette for at en rørlegger kan 
etablere seg i kommunen til fordel for både private og næringsliv

 Turistnæringen / overnattingsbedriftene har et stort uutnyttet potensial, som vi vil 
stimulere til utvikling

 Fortsatt stimulering av landbruk og fiskeri

I forbindelse med den planlagte utbygging av vindmølleparkene på Fosen og kraftlinjen 
Namsos-Storheia har både kommune og næringsliv nedlagt stort arbeid for å være 
forberedt på de mulighetene prosjektene gir for lokalt næringsliv. Statnett har uttalt at 
man ønsker at flest mulig oppdrag skal tilfalle lokale bedrifter.

Næringslivet i Osen har vært mobilisert for å forberede seg - det er utviklet en bedrifts-
og tjenestekatalog på norsk og engelsk og bedriftene har utarbeidet prislister og planer 



for anskaffelser av maskiner og utstyr. Man har vært veldig bevisst på, at planene 
måtte være klare til oppstart av prosjektet, men at det ikke skulle gjøres investeringer 
før prosjektene faktisk ble igangsatt. Anbudsprosessen for kraftlinjen er nå startet opp 
igjen og avklaring ventes i nær fremtid.

Det er en god dialog mellom næringslivet, Statnett, Osen kommune og de utenlandske 
tilbyderne.

Namsos-Storheia er en mulighet som vi antakelig aldri vil oppleve igjen og det er synd 
om næringsfondet blir fratatt muligheten for å støtte småbedriftene økonomisk.

Vi frykter at vi ikke rekker opp i konkurransen om midler, hvis fordelingen av midler skal 
skje regionalt. Noen av prosjektene nevnt over er veldig små i regional sammenheng, 
men for Osen og bosettingen i Osen er prosjektene viktige. Vi mener også at vi er 
nærmest og best egnet til å sette inn midler der de vil ha størst samfunnsmessig effekt.

Det er meget uheldig hvis en innarbeidet ordning, som de kommunale næringsfond er, 
opphører midt i en pågående søknadsprosess – Osen kommunes næringsfond har 
søknadsfrist 1. mars og mange søknader har allerede kommet inn.  
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